
1 
 

I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 

sa IX (devete) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 26.07.2016. godine u 

prostorijama Opštine Herceg Novi sa početkom u 12,30 časova. 

Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je pozdravio 

prisutne i otvorio sjednicu. Obavjestio je prisutne da je sjednica sazvana na zahtjev predsjednice 

Opštine a shodno članu 44 Statuta Opštine Herceg Novi i članu 63 Poslovnika Skupštine opštine Herceg 

Novi. Saziv za sjednicu sa materijalima upućen je 22.07.2016. godine svim odbornicima, predsjedniku 

Opštine, Glavnom administratoru, parlamentarnim partijama i strankama, obrađivaču i 

predstavnicima sredstava javnog informisanja. 

Predsjednik Skupštine je obavijestio prisutne da su odsustvo sa sjednice najavili odbornici: Boris 

Seferović, Milovan Baždar, Nikola Gojković i Jovana Šijačič. 

Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa Radio  TV 

Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem iskazala je  TV„Herceg Novi“. 

O zapisniku sa sjednice stara se Dragana Stanišić iz  Službe Skupštine.  

Polazeći od člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika Skupštine opštine Herceg Novi, nakon izvršene prozivke, 

predsjedavajući je konstatovao da sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje 26 odbornika, te da su 

obezbjeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je podsjetio prisutne da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može proširiti nakon 

njenog sazivanja, pozvao prisutne da se izjasne po predloženom dnevnom redu, i nakon izjašnjavanja, 

konstatovao da je jednoglasno, uz 26 glasova “za” usvojen sledeći 

D N E V N I  R E D 

1. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o reprogramu duga.. 

 

I 

Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke podnio je Saša Vujović koji je tom prilikom istakao da se 
radi o odluci o reprogramu duga koji je poreske prirode  na nepokretnosti koji PZU Opšta bolnica 
Meljine nije izmirivala od 2012. godine, zbog čega je Uprava lokalnih javnih prihoda pokrenula 
postupak prinudne naplate duga. Kao rezultat toga došlo je do blokade računa navedene zdravstvene 
ustanove, koja se nakon toga obratila lokalnoj samoupravi sa zahtjevom za reprogramom duga. Ističe 
da je cilj zaključenja Ugovora spriječavanje nastanka štetnih posljedica po građane Herceg Novog jer 
bi finansijska blokada bolnice Meljine, dovela do umanjenja kvaliteta zdravstvene zaštite na teritoriji 
Opštine Herceg Novi i osipanja kadra . U daljem navodi da postoji problem koji se tiče visine duga, a 
na koji je na jednom od Odbora ukazala odbornica Danijela Đurović, te se visina duga uvećava za iznos 
kamate, što povećava iznos mjesečne rate. Shodno navedenom se postiže da se dug odloži na 
određeni period na način koji je jednostavniji za dužnika, a lokalna samouprava nema smanjenje 
potraživanja, već ista dobija u narednih 18 mjeseci. 

U otvorenoj raspravi za riječ se javila odbornica Danijela Đurović koja je tom prilikom istakla 
da je ova Skupština prije godinu dana donijela zaključke da se raskine ugovor o privatizaciji PZU Opšte 
bolnice Meljine i da se ista vrati u sistem javnog zdravstva. Međutim, do dan danas nije poznato šta 
su nadležne insitucije uradile po tom pitanju. Navodi da je dati Predlog Odluke iznuđeni potez, ali da 
će Klub odbornika Socijalističke narodne partije podržati isti, prije svega zbog moralne i svake druge 
obaveze da se građanima omogući da se i dalje liječe i ostvaruju pravo na zdravsvenu zaštitu u okviru 
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ove ustanove i da se ne bi dodatno ugrožavala primanja zaposlenih. U daljem navodi da postoje i drugi 
povjerioci bolnice, te da ne vidi da su i oni pristupili reprogramiranju dugovanja poput Opštine Herceg 
Novi. Navodi i da je prethodna vladajuća struktura izdvajala sredstva i plaćala dodatna dežurstva kako 
bi obezbjedila što kvalitetniju zdravstvenu zaštitu, iako to nije bila obaveza. Ističe da joj je drago što 
su prihvaćene njene sugestije vezane za obračun kamate, ali navodi da je neophodno isto pravno 
sročiti i upodobiti odluku, kako ne bi došlo do toga da se odluka ne može sprovoditi u praksi. Takođe 
navodi, da izvršna vlast kad god joj to  odgovara preuzima na sebe ovlašćenja Skupštine,  a kad se  radi 
o škakljivim temama onda to prebacuje na Skupštinu.  

Odbornik Slobodan Radović navodi da je i na prethodnoj sjednici bilo dosta riječi vezano za 
bolnicu Meljine i pritužbi da državni vrh i Vlada ne pridavaju puno važnosti problemima bolnice u 
Meljinama, te da je i tada to demantovao i najavio da će tog dana bolnicu Meljine posjetiti 
potpredsjednik Vlade Petar Ivanović, ministar zdravlja Budimir Šegrt i direktor Fonda za zdravstveno 
osiguranje, što je dokaz da Vlada ulaže napor da bolnica opstane i da i dalje bude na usluzi svim 
građanima Crne Gore. U daljem ističe da je tog dana u razgovoru sa zaposlenima dogovoreno da 
Montefarm, kao jedan od većih povjerilaca, neće pristupiti prinudnoj naplati svojih potraživanja, i da 
će i u narednom periodu kontinuirano nastaviti da snabdijeva bolnicu sa svim potrebnim materijalom 
i ljekovima. U daljem je predložio, a sve zbog hitnosti postupka, da se u članu 3 Odluke odredba koja 
se odnosi na stupanje na snagu, izmijeni i da glasi da Odluka stupa na snagu danom donošenja, što je 
predlagač prihvatio. 

 Uslijedila je replika odbornice Danijele Đurović koja je tom prilikom zatražila od odbornika 
Radovića da potvrdi da Montefarm neće pristupiti prinudnoj naplati svojih potraživanja, na šta je 
odbornik Slobodan Radović istakao da je to bio jedan od zaključaka sa sastanka predstavnika Vlade sa 
zaposlenima bolnice Meljine. 

Odbornik Mirko Mustur je naveo da su posljedice privatizacija u Herceg Novom katastrofalne, 
a da je najugroženiji sistem zdravstvene zaštite, i da bi se na neki način ispravila nepravda, neophodno 
je bolnicu Meljine vratiti u sistem javnog zdravstva. Klub odbornika Demokrate podržaće Predlog 
Odluke. 

Odbornica Gordana Rajović je apelovala na sve povjerioce i privredne subjekte koji imaju 
potraživanja prema bolnici Meljine, da ne idu putem prinudne naplate, već da poput Opštine Herceg 
Novi pribjegnu reprogramiranju duga. 

Odbornik Miloš Konjević je postavio pitanje ko je donio odluku da se pristupi prinudnoj naplati 
potraživanja bolnici Meljine, kad je opšte poznato da zaposleni nisu primili zarade od aprila mjeseca 
ove godine i s obzirom na činjenicu da se rukovodstvo bolnice obraćalo lokalnoj samoupravi 
neposredno prije blokade računa. 

Nakon određenih pojašnjenja od strane Saše Vujovića za riječ se javila odbornica Danijela 
Đurović koja je još jednom navela da bi trebalo precizirati iznose osnovnog duga i kamate, i u tom 
smislu upodobiti odluku i ugovor. 

Odbornik Mladen Ivanović, je u ime kluba odbornika “Izbor” zatražio petominutnu pauzu, radi 
usaglašavanja teksta odluke i ugovora. 

Predsjedavajući je na zahtjev kluba odbornika “Izbor” dao pauzu u trajanju od 5 min, pri čemu 
je rad sjednice prekinut u 13,25 časova i nastavljen u 13,35 časova uz konstataciju da sjednici 
prisustvuje dovoljan broj za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjedavajući je obavijestio prisutne da je predlagač  izvršio korekcije teksta ugovora na 
način: u članu 1 Ugovora, poslije riječi ”punovažan”, dodaju se riječi:” uvećan za zakonsku kamatu”, 
u članu 4 poslije riječi:”isplatiti u 18”, dodaje se riječ:”jednakih”,u  članu 4 riječi:” u iznosima od po 
8.000,00 eur-a”, brišu se, u članu 4 poslije riječi:” do konačnog namirenja”, dodaju se riječi:” ukupnog 
dugovanja” i u članu 5 riječi: “ u ukupnom iznosu duga”, zamjenjuju se riječima: “u iznosu osnovnog 
duga”. 
 Odbornica Žaklina Babović smatra da je do potpisivanja ugovora o reprogramu duga trebalo 
doći mnogo ranije, kako bi se izbjeglo stavljanje bolnice, zaposleniih i građana u opasnost, ocijenivši 
pomalo apsurdnim situaciju da je Opština prva pribjegla prinudnoj naplati potraživanja. 
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 Odbornik Mladen Ivanović je naveo da je Odlukom o davanju saglasnosti na ugovor o 
reprogramu duga, upravno namjera lokalne samouprave bila da pomogne bolnici i zaposlenima, te još 
jednom pozvao Vladu da bez odlaganja raskine privatizacioni ugovor bolnice i vrati istu u sistem javnog 
zdravstva.  
Kako više nije bilo zainteresovanih za raspravu, predsjedavajući je stavio na izjašnjavanje Predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o reprogramu duga, i nakon izjašnjavanja, konstatovao da je 
Skupština jednoglasno, uz 26 glasova “ za”, usvojila sledeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o reprogramu duga, uz sledeće izmjene i dopune: 
- U članu 1 Ugovora, poslije riječi ”punovažan”, dodaju se riječi:” uvećan za zakonsku kamatu”, 
- U članu 4 poslije riječi:”isplatiti u 18”, dodaje se riječ:”jednakih”, 
- U članu 4 riječi:” u iznosima od po 8.000,00 eur-a”, brišu se, 
- U članu 4 poslije riječi:” do konačnog namirenja”, dodaju se riječi:” ukupnog dugovanja”. 
- U članu 5 riječi: “ u ukupnom iznosu duga”, zamjenjuju se riječima: “u iznosu osnovnog duga”. 
 
Predsjedavajući se zahvalio prisutnima na saradnji i zaključio rad sjednice Skupštine u 13,40 časova. 
 
 
 v.d. SEKRETARA       PREDSJEDNIK 
 Milovan Benderać      Andrija Radman 


